
 

 

Hej Danmarks Transport udvalg 

 

Jeg vil gerne bede om en forklaring på, hvorfor en udvidelse af Hillerød Motorvejen fra 

Allerød til Hillerød ikke bliver prioriteret højere. Jeg ser flere begrundelser for en 

udvidelse 

 

 Kommende supersygehus i Hillerød Syd 

 Strækningen er forberedt til motorvej eksempelvis står bropiller langt fra 

kørebanerne, og der kan således udvides uden at bygge nye broer, hvilket 

reducerer omkostningerne ved en udvidelse. Vejstykket blev forberedt til 

motorvej i 1970’erne, hvor det var planen at bygge motorvejen hele vejen til 

Hillerød.  

 Novo Nordisk producerer insulin i Hillerød og deres medarbejdere holder i kø 

nordgående hver morgen, for at komme på arbejde. Det kan vi simpelthen ikke 

være bekendt med de mange penge summer, som virksomheden og ansatte 

betaler i skat til det danske samfund.  

 Undgå dødsulykker som følge af frontale sammenstød 

 Reduceret transport tid og øget produktivitet i samfundet 

 

Hvornår bliver Hillerød Motorvejen ophøjet til motorvej fra Allerød til Hillerød? 

 

Mvh. 

 

Casper Lysthøj 

Hillerød 
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